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ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S -V E R B A L

încheiat azi, 26 septembrie, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare din data de 26 septembrie 2023,
a Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată prin Dispoziţia nr. 1067/2023

La şedinţă participă dl Primar Florin-Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana Ghioc, dna
Secretar general, dna Delia Velici, fiind prezenţi şefii compartimentelor de specialitate din cadrul UAT
Municipiul Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 18 consilieri locali, în funcție.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 220/2023 preşedinte de şedinţă este

dna consilier Sîrbu Cristina Maria.
Lipsește dl consilier Șink Bogdan.

DNA SECRETAR GENERAL DELIA VELICI:
- Supun la vot procesele-verbale ale lunii august 2023:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Ordinea de zi a fost suplimentată cu 11 proiecte de hotărâre:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Supun la vot ordinea de zi suplimentată:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Pentru început dau cuvântul dlui Ionică, director la S.C. Apa Serv.

DL DIRECTOR IONICĂ:
- Buna ziua! Sunt aici pentru a oferi lămuriri. Pe lângă toate datele pe care noi le-am dat suplimentar

colegilor la ADI, vreau să precizez că Apa Serv, începând cu iunie 2023, practic nu mai are tarif aprobat
de către ANRSC, lucru care ne-a făcut, conform Ordinului nr. 230/2023, să întocmim un Plan de afaceri.
Parte componentă a acestui plan de afaceri este și ajustarea tarifului și a redevenței. Noi am făcut acest
Plan de afaceri, l-am înaintat ANRSC -ului, celui care reglementează tot ceea ce înseamnă activitatea Apa
Serv-ului și prețurile. Ei realizează și prețurile. După o perioadă de analiză destul de lungă, am fost primii
care am fost obligați să aplicăm reglementările Ordinului 230/2023. Ne-a făcut să avem o oarecare limită
să putem finaliza, în cele din urmă, am finalizat tot ceea ce înseamnă Planul de afaceri pentru a-l înainta
ANRSC-ului. Urmează să treacă timpi legali după care fiecare, reprezentant din cadrul ADI-ului să voteze
acest Plan de afaceri, inplicit tariful și redevența.

În continuare dl director Ionică prezintă Planul de afaceri.

DL CONSILIER LĂUTARU VLAD:
- Această creștere de preț vine ca o obligație din punct de vedere a execuției pe fonduri europene sau

strict din punct de vedere al Planului de afaceri?
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DL DIRECTOR IONICĂ:
- Strict din punctul de vedere al Planului de afaceri. Într-adevăr o parte din preț este și redevența.

Redevența care am spus, crește foarte mult prețul la apă dar amortizarea nu se mai face la un echipament
vechi de 50 de ani. Planul de afaceri este pentru 5 ani de zile și, dacă ne uităm în material, după 5 ani de
zile creșterea va fi de 1% la apă și 5% la canal.

DL CONSILIER HUMEL:
- Propun să începem cu proiectul nr. 12 de pe ordinea de zi.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Supun la vot propunerea dlui consilier Humel.

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

1. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului municipiului
Petroşani în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară ,,Apa Valea Jiului”;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DL CONSILIER ȘINK:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER BUTULESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER LĂUTARU:
- Cred că toți am auzit de la cetățenii din Petroșani că prețul apei este foarte mare, tocmai din acest

considerent și datorită faptului că creșterea aceasta de preț nu se datorează vreunei obligații în urma unor
investiții pe fonduri europene ci în urma unui Plan de afaceri, eu, cel puțin, personal, sunt în Consiliul
Local să reprezint cetățenii și doleanțele cetățenilor și sunt sigur că oamenii nu vor ca prețul la apă să mai
crească și, în consecință, nu sunt de acord cu o creștere de preț, chiar dacă înțeleg ce spune dl director, el
vorbește din perspectiva unui manager, dar eu din perspectiva unui ales local care are legătură cu cetățenii
permanent. Nu sunt de acord cu această creștere de preț.

DNA CONSILIER BURDUF:
- În cazul în care în ADI nu se votează favorabil pentru această creștere de preț, ce veți face? Așa

cum ați făcut un plan de afaceri, ați luat în considerare și acest lucru.
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DL DIRECTOR IONICĂ:
- Eu, ca manager, întreb legiuitorul, la art. 17, nu zice să se voteze cu ,,da” sau ,,nu”. Noi suntem

obligați după ce am anunțat ANRSC -ul să-i spunem ce s-a întâmplat în ședința ADI. Ne mai dă un termen
de 6 -12 luni în care aplicăm tariful și refacem Planul de afaceri. Același organism care l-a aprobat cu 6
luni în urmă, cifrele nu s-au schimbat, același Plan de afaceri o să-l înaintăm iar ANRSC-ului. Oricare va
fi votul, favorabil sau nu, tariful se va aplica după ce legiuitorul ne va da o decizie. În anul 2024, în 6-12
luni el va spune dacă este bun sau nu Planul de afaceri și de aici se reia toată procedura pe care noi am
făcut-o din luna iunie până acum. Dar până atunci trebuie plătit. Dacă nu, au trecut cele 60 de zile și deja
ANRSC -ul ne-a notificat “ce face ADI -ul?”. Va veni control de la ANRSC și Curtea de Conturi pentru
că nu am aplicat legea. Acest lucru noi am informat ADI -ul , cu ANI-ul am avut o discuție, am informat
fiecare Consiliu Local, măcar să se întrunească indiferent de vot. Îl înțeleg și pe dl consilier Lăutaru și
până la urmă toate înjurăturile vin către Apa Serv.

DNA CONSILIER BURDUF:
- Eu vreau să știu ce se va întâmpla dacă în ADI nu se votează creșterea tarifului la apă? Vreau să văd

care sunt pașii. De ce? Pentru că văd că seamănă foarte mult cu legislația ca atunci când la începutul
anului mărim taxele locale cu inflația. Dacă nu votăm, ne obligă Codul Fiscal.

DL DIRECTOR IONICĂ:
- Dacă este “da”, avem tariful. Dacă ne zice “nu”, ne zice că: “între 6 si 12 luni aplici tariful că ți-am

dat aviz favorabil și refaci Planul de afaceri”. Este același lucru. Lumea spune că apa este cea mai scumpă,
apa cade pe noi. Noi am încercat și prin media să arătăm ce face Apa Serv. Noi în momentul de față
suntem pe locul 32 din 47, sunt date luate de pe site-ul ANRSC , iar după ce aplicăm prețul nou ajungem
pe locul 18.

DL CONSILIER HUMEL:
- Creșterea apei este un lucru care ne afectează pe toți.

DL DIRECTOR IONICĂ:
- Este o ajustare.

DL CONSILIER HUMEL:
- Este importatnt să luăm o hotărâre să dea funcționalitate acestui serviciu și cred că ar trebui să

facem abstracție de aspectul politic.

DL CONSILIER RAD:
- Referitor la Planul de afaceri, am observat că aveți cheltuieli de funcționare de 74% a societății și

de 15% profit. În condițiile în care creșteți cu 18% prețul, este o corelare nefondată în acel Plan de afaceri.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- 74% din ce, că nu înțeleg.

DNA CONSILIER BURDUF:
- Nici eu.

DL CONSILIER RAD:
- Încasările de anul trecut.

DNA CONSILIER BURDUF:
- Încasările nu sunt tot una cu veniturile.

DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Să ne explice dl director.

DL DIRECTOR IONICĂ:
- 74% era o creștere a salariului minim pe economie în anul 2023, prin care am fost obligați vrem, nu

vrem, putem, nu putem, trebuia să ajungem de la 2400 lei la 3000 lei salariul minim. Vreau să spun că
60% dintre salariații Apa Serv au avut atunci salariul minim. De la 1 octombrie când va crește minimul la
3300 lei, nu este prins aici.
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DNA CONSILIER BURDUF:
- Este dureros dacă 60% dintre angajații Apa Serv au aceste salarii.

DL DIRECTOR IONICĂ:
- Da așa este. Diferența dintre un angajat cu salariu minim și cel mai bun meseriaș al nostru este de

400 lei brut.

DL CONSILIER DURBACA:
- Noi avem 1000 de oameni cu salariu acesta și sunt mineri.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Întrebarea mea este: dacă crește salariul minim la 3400, aveți deja oameni care au 3400. Îi aduceți

pe aceștia la minim, de la 3000 la 3400. În loc de 60% veți avea probabil 64% cu salariu minim. Eu
gândesc acum ca un economist. Dacă le crești la cei de la minim cu 10% salariu, teoretic trebuie să creșteți
diferențiat și la ceilalți.

DL DIRECTOR IONICĂ:
- Da, așa ar trebui pentru că intervin sindicatele. Diferența de 300 lei brut trebuie să-i dăm la diferenta

de 40%. La diferența de 40%, acum un an eram 520 de angajați, între timp au mai plecat și acum suntem
420 de angajați și încercăm ca diferența asta de 300 lei brut să o împărțim și să o dăm la diferența de 40%
asta cu încadrarea în buget. Să nu depășim cheltuielile față de venit, venituri care sunt în scădere că nu
vindem apă că nu avem la cine să o vindem. Noi o să facem tot posibilul să dăm acei 300 lei, cum o să-i
dăm nu vă pot spune dar probabil o să renunțăm la unele dintre cheltuieli ca să ne încadrăm în buget. Eu
nu pot avea cheltuieli mai mari decât venit. În aceste 2 luni de când eu nu am tarif la apă încă suntem pe
minus.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- În următoarea etapă, Consiliul de administrație ia în considerare o majorare a cheltuielilor?

Afectează rata profitului?

DL DIRECTOR IONICĂ:
- Se face rectificare de buget, reducem cheltuielile dintr-o parte și dăm în altă parte. Noi avem profit

dar pe hârtie, pentru că avem de la Asociații peste 10 mii lei restanțe, de la populație peste 10 mii lei
restanțe. Noi împărțim niște bani pe hârtie, dar la oameni nu le pot da salariile pe hârtie.

DL CONSILIER RAD:
- Dar nu este corect să creștem tariful pentru că nu încasați toate restanțele.

DL DIRECTOR IONICĂ:
- Dle consilier interpretați greșit. Gradul de încasare și recuperare a creanțelor este un indicator în

acest plan de afaceri. Oamenii s-au obișnuit din anul cu pandemie că dacă nu plătesc nu îi poți debranșa,
acum când facem ordinele de debranșare, în secunda 2 vine DSP-ul.

DL CONSILIER BIRO:
- Sunt foarte curios cât mai plătiți în acest moment pe mc de apă.

DL DIRECTOR IONICĂ:
- În momentul de față este cu 30% mai mult, cum era preconizat la începutul realizării Planului de

afaceri. Încă o precizare, Apa Serv nu plătește doar apa ci și serviciile care au crescut cu 70%. Adică tot ce
înseamnă consumul Apelor Române legat de baza barajului, administrarea cursurilor de apă, printr-un
contract de servicii îl plătește Apa Serv. Nu că vrea Apa Serv sau Apele Române, așa spune legiuitorul.

DL CONSILIER BIRO:
- Nu mai sunt la curent, dar prețul efectiv la mc de apa este foarte mic.

DL. DIRECTOR IONICĂ:
- Noi nu plătim numai apa, plătim și serviciile, plătim și analizele, analizele pe care le facem noi cu

tot felul de organisme să fim autorizați și acreditați și toate acestea pun presiune pe activitatea societății.
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Societate care vinde apă dar trebuie să achite bani și la stat și la personalul care lucrează pentru această
societate.

DL CONSILIER BIRO:
- Știu că societatea, cu ani în urmă, avea datorii foarte mari.

DL DIRECTOR IONICĂ:
- Erau 3 milioane datorie. Am preluat aceste datorii dar în timp s-au mai diminuat.

DL CONSILIER LĂUTARU:
- Mai am o întrebare. Aveți cumva o statistică bazată pe niște cercetări reale privind pierderile? Întreb

acest lucru pentru că, aș fi curios să văd și un impact pe care l-ar avea o anumită strategie de a limita
pierderile pe care dumneavoastră le aveți în momentul de față. Mă întreb: oare, decât să creștem prețul și
să împovărăm cetățenii cu alți bani pe care trebuie să-i scoată din buzunar, nu ar fi mai ok să veniți
dumneavoastră cu un plan prin care să reduceți aceste pierderi? Poate dacă nu mai sunt pierderi nu va mai
crește prețul la apă, dimpotrivă, va scădea.

DL DIRECTOR IONICĂ:
- Tot ce înseamnă pierderi la nivelul de Apa Serv este reglementat printr-un indicator care îl are

directorul general. Cele două proiecte o componentă a fost și reducerea pierderilor de apă. Având în
vedere că sistemul de alimentare cu apă din Valea Jiului pe lângă faptul că este foarte vechi, vreau să vă
spun că de la un procent de 90% pierderi am ajuns la un procent de 47%. Acești 47% în continuare vor
scădea. A înțeles până la urmă și cel care ne-a dat bani că nu poți reduce pierderile dacă nu investești.
Exemplu cel mai concludent, în locațiile în care s-a schimbat întreaga rețea de distribuție, dau un exemplu
din Petroșani, cartierul Dimitrov, avem un procent de 92 % deci practic 8% sunt pierderi dar poate să fie
comercial. Indicatorii pe care îi au colegii mei și care sunt pe cele două proiecte și indicatori care sunt la
planul de afaceri este și acest indicator de reducere a pierderilor, dar din procentul acesta de pierderi sunt
undeva la 30% pierderi tehnologice care sunt reglementate tot de către stat. La nivelul stațiilor de tratare
dacă aveam un procent de 30% acum avem undeva la 6% în condițiile în care pe viitor maxima ar fi fost
de 12 %. Dacă acum 15 ani plecau de la Valea de Pești 2000 de l/s , în momentul de față pleacă 300 l/s.
Din păcate ne-am redus pierderile dar, doar pe rețelele de aducțiune.

DL CONSILIER LĂUTARU:
- Să înțeleg că în momentul de față pierderile sunt undeva la 47%.

DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Indiferent de votul nostru de azi ANRSC -ul poate decide?

DL DIRECTOR IONICĂ:
- Da.

DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Celelalte localități au votat?

DL DIRECTOR IONICĂ:
- Singura entitate care s-a încadrat în cele 30 de zile a fost Consiliul Județean care a dat o hotărâre în

care a mandatat cu aviz special ordinul și cu aviz favorabil. Celelalte primării urmează să nominalizeze,
iar ADI -ul cu reprezentantul de la fiecare primărie, va face ședință și se va vota. Dacă zice ,”da” mergem
mai departe, dacă zice “ nu” atunci ANRSC-ul ne va spune să refacem Planul de afaceri și între 6 și 12
luni aplicați tariful pe care ei ni l-au dat. Ar trebui să fie 2 voturi. Unul pentru aprobarea strategiei și să
propună ADI-ul refacerea Planului de afaceri.

DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:

- Dacă unii dintre colegi au fost mai duri, este normal să fie așa, orice creștere de tarif, indiferent în
ce domeniu, mai ales în acest domeniu unde apa este cea mai importantă într-o gospodărie. Într-adevăr
această creștere de 18 % ne afectează dar nici nu este o creștere extraordinară dacă ne uităm la preț. Ce
vroiam să vă întreb. Ați enumerat Planul de afaceri, am reținut și cei doi indicatori, este vorba de planul
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tarifar și reducerea pierderilor. În afară de astea două mai puteți numi alte puncte forte din Planul de
afaceri?

DL DIRECTOR IONICĂ:
- Producție, recuperare creanțe, investiții, activitate comercială. Toată activitatea Apa Serv-ului este

cuantificată într-un indicator.

DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:

- Eu susțin această creștere.Știu în ce situație vă aflați. Știu ce înseamnă și ce a însemnat acel an
pandemic care ne-a dat peste cap, care a mărit toate prețurile la nivel național. Creșterea energiei, care vă
afectează, creșterea combustibilului care vă afectează plus inflație și așa mai departe. Știu și situația
salariilor și voi vota “pentru” chiar dacă din punct de vedere politic vom fi înjurați dar lumea trebuie să
înțeleagă. Dacă noi explicăm populației din Petroșani așa cum s-a explicat aici în Consiliul Local, se va
înțelege de ce crește pretul apei.

DL CONSILIER DURBACA:
- Vă aduc la cunoștință că sunt 1000 de angajați la mină care au salariu minim pe economie, care au

fost mințiți de 2 ori la ultimele două măriri ale salariului minim pe economie că se va ajusta , așa cum a
spus și dl Director, nu s-a întâmplat asta niciodată. Din punct de vedere ca Plan de afaceri înțeleg, dar ca
plan uman, nu-l înțeleg. Îndiferent de instituții, ar trebui să ne gândim în primul rând la oameni. Nu este
populism, nu este politic. Nu știu dacă sunteți informați sau nu, nu știm unde se va face Complexul, în
aceeasi situație suntem și noi.

DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:

- În 5 ani de zile după ce finalizați Planul de afaceri câte etape de creșteri au fost?

DL DIRECTOR IONICĂ:
- În fiecare an, și după 5 ani se reface Planul de afaceri.

DL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:

- În fiecare an, ce înseamnă în procente?

DL DIRECTOR IONICĂ:
- Va fi de 1% la apă și 5% la canal în anul 2027 dar noi în fiecare an trebuie să ne raportăm la niște

indicatori. Dacă nu îndeplinim indicatorii, trebuie să refacem Planul de afaceri. Eu sunt sigur că în anul
2024 trebuie să refacem Planul de afaceri. În anul 2025 cu siguranță se va schimba ceva, pentru că planul
acesta de afaceri, are la bază analiza de la proiectele europene. Uniunea Europeană spune că cei la care
dăm bani nu trebuie să fie falimentari. Planul de afaceri va suferi modificări în fiecare an în funcție de
indicatori iar în anul 2027 se va face alt Plan de afaceri cincinal, lucru pe care îl face Anglia de vreo 20 de
ani, lucru pe care îl face Franța de vreo 20 de ani; Olanda, care nu are Apele Române, are pierderi de 5%.
Pierderile lor sunt că duc apa de la o stație la alta. La noi, acum 2 ani era lacul gol, dacă nu erau celalalte
stații, nu avea Valea Jiului apă. Ați văzut ce a fost cu ploile de acum, la Polatiște și acum oamenii sunt
acolo să dea bolovanii la o parte ca să reușim să avem apă.

DL COSNILIER RAD:
- Această ajustare a prețului a fost aprobată pe Anexa 1 de către ANRSC, iar la 1 ianuarie 2024 se

vede o creștere de 29,63% la apă și de 33,77 canalizare și până în 2027 crește cu aproape 39% prețul apei.

DL DIRECTOR IONICĂ:
- Am și spus la un moment dat că, dacă aș fi ADI, aș da 2 hotărâri.

DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Dle director, la 20 mc de apă cu 2,40 lei, că a crescut prețul cu 1,20 lei și 1,20 la canalizare,

echivalezi mărirea cu aproximativ 50 de lei, doar anul acesta. Salariile sau pensile nu cresc atât de mult
pentru a plăti această creștere. Poate se poate găsi altă soluție, totuși. Dacă facem un Plan de afaceri nu
înseamnă neaparat că se găsesc și soluții pentru oameni, se găsec pentru firmă.
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DL DIRECTOR IONICĂ:
- Nu găsim pentru firmă, găsim pentru serviciul de alimentare cu apă. Dacă nu mai avem bani să

cumpăram clor nu mai putem da apă că nu mai este potabilă. Dacă nu plătim la Apele Române, o să ne
pună penalități. Apa Serv a mai trecut printr-o perioadă acum 20 de ani, de atunci am performat foarte
mult. Că este mult sau puțin ,este o creștere pentru a ne putea acoperi cheltuielile. Nu am spus eu, a spus-o
un organ reglementator. Dacă s-ar face un abonament ca la telefonie, consumi, nu consumi, trebuie să
plăteși. Să fie un consum minim de 3mc /persoană ne-am putea face un plan de afaceri realist. Spuneați 20
mc/familie, ar fi ideal să fie așa, acum consumul mediu este undeva la 3 mc/persoană/lună. Dacă ne uităm
pe factură vă zic că sunt 5 mc/persoană/lună. Diferența unde este? Este la oamenii care nu declară mc reali
consumați și plătim noi ceilalți.

DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Cluj Napoca are 4,5 lei mc de apă. Vorbim de un oraș mare.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Într-un loc unde populația este mică și consumul este mic,veniturile sunt mici pe când cheltuielile

sunt mari.

DL DIRECTOR IONICĂ:
- Noi suntem pe locul 31 cu apă, canal 10,50 lei și Cluj Napoca are 10,55 lei. Noi la canal avem 4,22

lei, Cluj Napoca are 5,43 lei și la apă are 6,36 lei noi avem 5,12 lei. Lideri - Arieș la apă are un preț de 8
lei și la canal de 7 lei, Arieș nu a terminat proiectul. Noi acum trebuie să plătim pentru că nimeni nu te
iartă dacă nu plătești și, dacă te iartă, îți pune penalități.

DL CONSILIER LĂUTARU:
- Din perspectiva unui cetățean spun acum, nu din perspectiva unui consilier local. Toată lumea știe

că Apa Serv a făcut investiții la rețeaua de canal și apă pentru eficientizare. Cu toate că s-au făcut investiții
de 80 milioane de euro plus banii lor, prețul la apă a tot crescut. Acum să mai crească încă o dată cu un
procent destul de mare deja mi se pare prea mult pe de o parte, dar pe de altă parte, din perpectiva de ales
local să îmi asum un vot pentru creșterea prețului apei în contextul în care vedem că în viitorul apropiat
majoritatea prețurile vor crește... Economia, conform analiștilor este încetinită, să încetinesc și mai mult
economia din Petroșani, eu personal, nu îmi asum așa ceva și nu voi vota acest proiect de hotărâre

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Dacă îmi spune cineva cum poate, dacă un plan tarifar care este final să rămână același în condițiile

în care o agenție condusă de coaliția PNL, PSD a votat 30% mai mult. Atunci întrebați-vă aleși din guvern:
“cum pot eu să explic aici, la nivel local, că voi ați crescut cu 30 % prețul acolo și eu aici în plan local să
spun că prețul nu o să crească. Aici este urmarea că acolo s-a crescut cu 30%”.

DL CONSILIER DURBACA:
- Ne asumăm, nu suntem proști și avem și studii. Ați vorbit de minimul pe economie dar nimeni de la

masa asta nu a vorbit despre minerit. Dumneavoastră vorbiți de apă...

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- La art.10, pc.5 din Legea nr. 51, spune așa: “În situația în care autoritățile deliberative ale unităților

administrativ teritoriale nu se pronunță asupra hotărârilor privind acordarea mandatelor speciale prevăzute
în 30 de zile de la primirea solicitării, se prezumă că unitățile administrativ teritorilale au acceptat tacit”.
Eu vă întreb: de ce trebuie să votez eu acum dacă indiferent de votul meu, aveți acest articol de lege ?

DNA CONSILIER BURDUF:
- Este la fel ca și la taxele locale. Este vorba de Codul fiscal.

DL CONSILIER SÎRBU:
- Eu cunosc activitatea de la Apa Serv. Acești angajați care tot timpul s-au zbătut să fie prezenți chiar

și cu salariile mici. Această societate trebuie să funcționeze. În ultima perioadă s-au făcut eforturi mari
pentru a susține ca lucrurile să meargă pe calea cea bună. Așa cum am dat 400 lei la Poliția Locală că așa
spunea legea, era justificat. La fel și aceste societăți de prestare de servicii merg pe această linie pentru a
susține acea sursă vitală, apa.
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DL CONSILIER BUTULESCU:
- Expunerea dumneavostră este impecabilă din punct de vedere economic și vă înțelegem întru totul.

Aș vrea să ne înțelegeți și dumneavoastră pe noi. Noi suntem puși aici pentru că noi dăm socoteală în fața
celor care ne-au ales. Dumneavoastră vă scuzați foarte frumos prin calculele dumneavoastră de economiști
dar v-aș ruga repectuos să ne înțelegeți și pe noi. Dacă noi nu votăm “pentru”, mandatăm un om care nu
va susține majorarea tarifului. Și celelalte primării vor proceda la fel. Cer respectuos înțelegere și din
partea dumneavoastră, să înțelegeți că și noi încercăm să ne apărăm punctul nostru de vedere. M-aș fi
așteptat la o minimă rectificare, o oarecare elasticitate. După cum foarte bine ați spus, impactul nu este
atât de mare, pentru că știm bine cât este consumul de apă și 10-20 de lei de familie nu este un lucru
extraodinar. Dar toată lumea consumă apă în acest municipiu și știm din experiența anilor trecuți că aceste
majorări de prețuri la apă ne trezesc niște emoții foarte mari în rândul oamenilor și noi suntem cei puși la
zid. Nu înțeleg de ce nu ați găsit un mod eșalonat de ajustare. Acum fiind an electoral v-ați găsit să ne
puneți la zid.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 8 voturi (dnii/dnele Buda, Burduf, Gerschner, Grigoriu, Humel,
Nicolae, Sîrbu Cristina, Sîrbu Septimius Cristian)

- Împotrivă? - 9 voturi (d-nii/d-nele Biro, Butulescu, Coconea, Durbaca, Ghioc, Gîrjob,
Lăutaru, Napa, Rad)

- Abţineri? - 1 vot (dna Niță)
Proiectul de hotărâre nu a fost adoptat.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 1.000 lei în

vederea asigurării cheltuielilor legate de deplasarea unei delegaţii de sportivi din municipiul
Petroşani la cea de-a 36-a ediție a semimaratonului de la Várpalota, Ungaria;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 413/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 5.000 lei în

vederea premierii sportivilor paticipanți la evenimentul sportiv național “Outrun the Lift” în data
de 14 octombrie 2023;
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DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 414/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
4. Proiect de hotărâre privind atribuirea denumirii “BIBLIOTECAMUNICIPALĂ VALERIU

BUTULESCU”, bibliotecii municipale din Petroşani;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DL CONSILIER ȘINK:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER BUTULESCU:
- Aviz favorabil cu precizarea că subsemnatul nu și-a exprimat votul la acest proiect de hotărâre.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER LĂUTARU:
- Mă bucură faptul că în ultimul timp am început să ne recunoaștem valorile locale, fie că vorbim

despre scriitori sau artiști, nu numai post mortem.
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DL CONSILIER HUMEL:
- Am fost surprins în mod plăcut când am auzit de acest proiect de hotărâre. Am avut ocazia să

fac parte din această comisie de la prefectură. Este bine că se întâmplă în timpul vieții, recunoașterea
valorilor, să se poată bucura de rodul muncii sale.

DNA CONSILIER BURDUF:
- Voi vota și eu favorabil, nu pentru faptul că dl Valeriu Butulescu este consilier local și dacă nu

era, la fel votam pentru întreaga lui carieră. Vreau să se înțeleagă că nu votez favorabil pentru faptul că
dumnealui este consilier local.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Dl Consilier Butulescu nu a votat.

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 415/2023.

Dl consilier Napa a ieșit din sală.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea unei schimbări a titularului de contract și reînnoirea

unor contracte pentru locuințele din fondul locativ al municipiului Petroşani administrat de
Direcţia Administrarea Domeniului Public şi Privat;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DL CONSILIER ȘINK:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 416/2023.

Dl consilier Napa a intrat în sală.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Local de Acțiune pentru incluziunea

comunităților de romi din municipiul Petrosani, pentru perioada 2023 - 2027;

DL CONSILIER LOCAL MIHAIL-MARIUS RAD prezintă Referatul de aprobare.
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DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DL CONSILIER BUTULESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 417/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii imobilului teren cu suprafața de 1.264 mp,

notat în Cartea Funciară nr. 66899 Petroșani, nr. cadastral 66899, din domeniul privat al
municipiului Petroşani în domeniul public al acestuia;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 418/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
8. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al municipiului

Petroșani a terenului în suprafață de 20 mp, notat în CF nr. 63128 Petroșani, nr. cadastral 63128;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
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Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 419/2023.

Iese din sală dl consilier Lăutaru.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
9. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al municipiului

Petroșani a terenului în suprafață de 32 mp, notat în CF nr. 66101 Petroșani, nr. cadastral 1756;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER SÎRBU:
- Am văzut că există un extras de Carte Funciară în care statul român este propietar. Probabil din

acest motiv acel teren nu a putut fi scos la vânzare după cum solicită cei care au construcțiile pe el. Întreb
dacă mai sunt multe cazuri identificate în această speță și cum a putut fi concesionat terenul dacă statul
român este propietar?

DNA PARIS:
- A fost o perioadă în anii anteriori în care legiuitorul permitea concesionarea, închirierea terenurilor

chiar dacă erau ale statului român. Odată cu intrarea în vigoare a Legii nr. 18 toate terenurile aflate în
intravilanul localitățilotr treceau de drept în propietatea municipiului Petroșani. La momentul respectiv s-a
înregistrat o inventariere ale acelor terenuri iar apartenența lor a fost aprobată prin HCL. Ulterior au mai
fost identificate și alte terenuri, cum este și acesta motiv pentru care s-a inițiat prezentul proiect de
hotărâre cu scopul de a fi mai apoi valorificate.
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DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 420/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
10. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită către Direcția de Sănătate Publică a

județului Hunedoara a spaţiului situat în Ambulatoriul de Specialitate al Spitalului de Urgență
Petroșani;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 421/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
11. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii spaţiului în suprafaţă de 15,20 mp, situat

în Petroşani str. 1 Decembrie 1918, nr. 90 către Alianța pentru Unirea Românilor;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
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- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 422/2023.

Intră în sală dl consilier Lăutaru.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea achitării taxelor de branșament la energie electrică

în cuantum de 3.000 lei pentru o locuință din fondul locativ al Municipiului Petroşani;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 423/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.

2987/13.12.2023 încheiat cu dl Pavăl Dorel și dna Pavăl Irina;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -
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Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 424/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune

nr.1269/07.12.2007 încheiat cu dl Jurca Marius-Dorin;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 425/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
15. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.

2813/27.11.2020 încheiat cu dna Despina Varvara și dl Despina Marius;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 426/2023.
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DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.

2094/31.07.20214 încheiat cu dl Ghițulescu Ovidiu-Gabriel;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 427/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
17. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.

1394/19.12.2008 încheiat cu dl Poenar Ion;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 428/2023;

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
18. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.

314/09.10.1998 încheiat cu dl Ulucaru Ștefan;
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DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 429/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
19. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de concesiune nr.

341/10.12.1998 încheiat cu dl Busdugan Gheorghe;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 430/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
20. Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general actualizat pentru faza PT, aferent

proiectului "Creșterea eficienței energetice în clădirea publică cu destinație de unitate de
învățământ din Municipiul Petroșani Școala Gimnazială I.G. Duca - sediul vechi";
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DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 431/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
21. Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 din HCL nr. 273/2023;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 432/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
22. Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 din HCL nr. 274/2023;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
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- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 433/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
23. Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 din HCL nr. 129/2023;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 434/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
24. Proiect de hotărâre pentru modificarea art.1 din HCL nr. 130/2023;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
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- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 435/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
25. Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general actualizat pentru faza PT, aferent

obiectivului de investiții ”Renovare energetică moderată a 4 clădiri rezidențiale din Municipiul
Petroșani – lotul I” - Bloc 3 strada Unirii;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 436/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
26. Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general actualizat pentru faza PT, aferent

obiectivului de investiții ”Renovare energetică moderată a 4 clădiri rezidențiale din Municipiul
Petroșani – lotul I” - Bloc 1 strada Unirii;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
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- DL CONSILIER BUDA:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 437/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
27. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 5.500 lei în

vederea sărbătoririi “Zilei Mondiale a Educatorului” în luna octombrie 2023;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 438/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
28. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Petroşani;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER BUTULESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DL CONSILIER ȘINK:
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- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER BUTULESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 439/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
29. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului Instituțiilor Publice și Activităților

Finanțate Integral sau Parțial din Venituri Proprii al Municipiului Petroșani;

DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER BUTULESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DL CONSILIER ȘINK:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru minorităţi:
- DL CONSILIER BUTULESCU:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 440/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
30. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 46.000 lei în

vederea participării Consiliului Local al Municipiului Petroşani în calitate de coorganizator alături
de SC Mioritic Concept SRL la organizarea evenimentului “Adunarea Momârlanilor”, ediția a III-a,
în perioada 29 septembrie - 1 octombrie 2023;
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DL PRIMAR prezintă Referatul de aprobare.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 441/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
31.Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local al Municipiului

Petroșani în Consiliul de Administrație al Spitalului de Urgență Petroșani.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru sănătate:
- DL CONSILIER ȘINK:
- Aviz favorabil.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Vă rog să faceți propuneri.

DNA VICEPRIMAR GHIOCMARIANA:
- Eu propun ca membri titulari pe dna consilier local Sîrbu Cristina-Maria, dl consilier local Coconea

Toma-Ioan și dl consilier local Durbaca Eusebiu-Bebi iar ca membri supleanți pe dna consilier local
Gîrjob Elena, dl consilier local Buda Gheorghe și dl consilier local Sîrbu Septimius-Cristian.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Dacă nu mai sunt alte propuneri vom trece la vot.

În urma numărării buletinelor de vot, dna secretar general dă citire procesului-verbal.

Dintr-un număr de 19 consilieri locali în funcție au votat un număr de 18 consilieri locali.
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În urma numărării voturilor s-au constatat următoarele:

1. Dl consilier Coconea Toma-Ioan a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă” (NU);

2. Dl consilier Durbaca Eusebiu-Bebi a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă” (NU);

3. Dna consilier local Sîrbu Cristina-Maria a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă”
(NU).

Voturi nule 0
Voturi anulate 0

Alegerea membrilor supleanți în Consiliul de Administrație al Spitalului de Urgență Petroșani:

Dintr-un număr de 19 consilieri locali în funcție au votat un număr de 18 consilieri locali.

În urma numărării voturilor s-au constatat următoarele:

1. Dl consilier Buda Gheorghe a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă” (NU);

2. Dl. consilier Sîrbu Septimius-Cristian a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă” (NU);

3. Dna consilier Gîrjob Elena a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă” (NU).

Voturi nule 0
Voturi anulate0

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Supun la vot proiectul de hotărâre:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 442/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
32. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local al

Municipiului Petroșani în cadrul Consiliului de Administrație și în Comisia pentru evaluarea şi
asigurarea calităţii ale unităților de învățământ preuniversitar din Municipiul Petroșani.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DL CONSILIER LĂUTARU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DL CONSILIER COCONEA:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru cultură:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Vă rog să faceți propuneri.

DNA VICEPRIMAR GHIOCMARIANA:
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- La Colegiul Național “Mihai Eminescu” Petroșani eu propun pe dna consilier local Gîrjob Elena și
dl consilier local Sîrbu Septimiu Cristian în Consiliul de administrație și pe dl consilier local Rad Mihai
Marius în Comisia pentru evaluarea și asigurarea calității.

La Colegiul Național de Informatică “Carmen Sylva” Petroșani eu propun pe dna consilier local
Sîrbu Cristina-Maria și dl consilier local Lăutaru Vlad Alexandru în Consiliul de administrație și pe dna
consilier local Burduf Margareta în Comisia pentru evaluarea și asigurarea calității.

La Colegiul Economic “Hermes” Petroșani eu propun pe dl consilier Rad Mihai-Marius în Consiliul
de administrație și pe d-na consilier Sîrbu Cristina-Maria în Comisia pentru evaluarea și asigurarea
calității.

La Liceul Tehnologic “Dimitrie Leonida” Petroșani eu propun pe dl consilier local Rad Mihai-Marius
în Consiliul de administrație și pe dl consilier local Lăutaru Vlad Alexandru în Comisia pentru evaluarea
și asigurarea calității.

La Școala Gimnazială “I. G. Duca” Petroșani eu propun pe dna consilier Sîrbu Cristina-Maria și dl
consilier local Durbaca Eusebiu Bebi în Consiliul de administrație și pe dl consilier local Rad Marius în
comisia pentru evaluarea și asigurarea calității.

La Școala Gimnazială nr. 7 Petroșani eu propun pe dl consilier local Napa Costică și dl consilier local
Biro Alexandru în Consiliul de administrație și pe dl consilier local Durbaca Eusebiu Bebi în Comisia
pentru evaluarea și asigurarea calității.

La Grădinița cu program prelungit nr. 3 Petroșani eu propun pe dl consilier local Durbaca Eusebiu
Bebi și dna consilier Sîrbu Cristina-Maria în Consiliul de administrație și dl consilier Humel Robert în
Comisia pentru evaluarea și asigurarea calității.

La Clubul Copiilor Valea Jiului eu propun pe dl consilier local Biro Alexandru în Consiliul de
administrație.

La Clubul Sportiv Școlar Petroșani eu propun pe dl consilier local Durbaca Eusebiu Bebi în Consiliul
de administrație.

La Grădinița “Samariteanul” Petroșani eu propun pe dl consilier local Rad Marius în Consiliul de
administrație și pe dl consilier local Buda Gheorghe în comisia pentru evaluarea și asigurarea calității.

La Școala Sanitară Postliceală “Carol Davila” Petroșani eu propun pe dra consilier local Grigoriu
Lavinia Elena în Consiliul de administrație și pe dl consilier local Gerschner Francisc în Comisia pentru
evaluarea și asigurarea calității.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Dacă nu mai sunt alte propuneri vom trece la vot.

DL CONSILIER HUMEL ROBERT:
- La Grădinița PP3 în locul dnei Sîrbu Cristina o propun pe dra Grigoriu Lavinia.

În urma numărării buletinelor de vot, dna secretar general dă citire procesului-verbal.

Dintr-un număr de 19 consilieri locali în funcție au votat un număr de 18 consilieri locali.

1. COLEGIUL NAŢIONAL “MIHAI EMINESCU" PETROŞANI

În urma numărării voturilor s-au constatat următoarele:

1. Dna consilier local Gîrjob Elena a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă” (NU);

2. Dl consilier Sîrbu Septimius-Cristian a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă” (NU);
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3. Dl consilier local Rad Mihail-Marius a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă” (NU).

Voturi nule 0
Voturi anulate 0

2. COLEGIUL NAŢIONAL DE INFORMATICĂ “CARMEN SYLVA” PETROŞANI

1. Dl.consilier local Lăutaru Vlad-Alexandru a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă”
(NU);

3. Dna consilier local Sîrbu Cristina-Maria a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă”
(NU);

4. Dna consilier local Burduf Margareta a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă” (NU).

Voturi nule 0
Voturi anulate 0

3. COLEGIUL ECONOMIC “HERMES” PETROŞANI

1. Dl consilier local Rad Mihail-Marius a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă” (NU);

2. Dna consilier local Sîrbu Cristina-Maria a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă”
(NU).

Voturi nule 0
Voturi anulate 0

4. LICEUL TEHNOLOGIC,,DIMITRIE LEONIDA" PETROŞANI

1. Dl.consilier local Rad Mihail-Marius a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă” (NU);

2. Dl consilier local Lăutaru Vlad-Alexandru a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă”
(NU).

Voturi nule 0
Voturi anulate 0

5. ŞCOALA GIMNAZIALĂ I. G. DUCA PETROŞANI

1. Dl consilier local Durbaca Eusebiu-Bebi a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă”
(NU);

2. Dna consilier local Sîrbu Cristina-Maria a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă”
(NU);

3. Dl consilier local Rad Mihail-Marius a obţinut 17 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă” (NU).

Voturi nule 1
Voturi anulate 0

6. ŞCOALA GIMNAZIALĂ NR. 7 PETROŞANI

1. Dl consilier local Napa Costică a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă” (NU);

2. Dl. consilier local Biro Alexandru a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă” (NU);
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3. Dl. consilier local Durbaca Eusebiu-Bebi a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă”
(NU).

Voturi nule 0
Voturi anulate 0

7. GRĂDINIŢA CU PROGRAM PRELUNGIT NR. 3 PETROŞANI

1. Dl consilier local Durbaca Eusebiu-Bebi a obţinut 14 voturi “pentru” (DA) şi 2 voturi “împotrivă”
(NU);

2. Dra consilier local Grigoriu Lavinia Elena a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă”
(NU);

3. Dl consilier local Humel Robert a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă” (NU).

Voturi nule 2
Voturi anulate 0

8. CLUBUL COPIILOR VALEA JIULUI

1. Dl consilier local Biro Alexandru a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă” (NU).

Voturi nule 0
Voturi anulate 0

9. CLUBUL SPORTIV ŞCOLAR PETROŞANI

1. Dl.consilier local Durbaca Eusebiu-Bebi a obţinut 17 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă”
(NU).

Voturi nule 1
Voturi anulate 0

10. GRĂDINIŢA “SAMARITEANUL" PETROŞANI

1. Dl consilier local Rad Mihail-Marius a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă” (NU);

2. Dl consilier local Buda Gheorghe a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă” (NU).

Voturi nule 0
Voturi anulate 0

11. ŞCOALA SANITARĂ POSTLICEALĂ ,,CAROL DAVILA” PETROŞANI

1. Dra consilier local Grigoriu Lavinia Elena a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă”
(NU);

2. Dl consilier local Gerschner Francisc a obţinut 18 voturi “pentru” (DA) şi 0 voturi “împotrivă” (NU).

Voturi nule 0
Voturi anulate 0

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Supun la vot proiectul de hotărâre:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 443/2023.
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DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Dacă nu mai sunt alte probleme, declar închisă şedinţa ordinară a Consiliului Local, convocată

pentru data de 26 septembrie 2023.

Petroşani, 26 septembrie 2023

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ
SÎRBU CRISTINA MARIA

CONTRASEMNEAZĂ
SECRETAR GENERAL

DELIA VELICI
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